
Zápis č.I1./2oI1-
zastupitelstva obce

ze dne I2.9.201.L

Přítomni: pp. Dyntar Jaromír, Dvořák Mi|an,
Lucký J i ří,  ing. Švůger Zdeněk

Zapisovatel:  p. Mi|faitová Eva

Drábek Micha|, Šípková Marie, Mi|faitová EVa,

Poradv se v 18.00 hod. zúčastni| i  zástupci TJ Soko| Rynho|ec - pp. Lucký J i ří st. ,  Fenc|ová

Zdenka, Erbenová MiIena.

Městský úřad Nové Strašecí, odbor výstavby a životního prostředí:
- ČEz Distr ibuce a.s. rozhodnutí - stavební povo|ení na stavbu Rynho|ec - Ts, k NN

u T] Baník - na vědomí,
. usnesenío zastavení řízenío odstraněnístavby _ op|oceníčásti pozemku u RD čp.

399 -Anna Hasíková - na vědomí,
- Ekologie s.r.o' - veřejná vyhláška - usnesení- modernizace sk|ádky EkoIogie s.r.o.

- lntegrované centrum pro nak|ádání s odpady - na vědomÍ,
- souh|as s provedením oh|ášené stavby RD vč. přípojek _ Procházka Ji ří a Petra

Procházková - na vědomí,
- Veo|ia - voda - vyjádření ke stavebnímu řízenína stavbu komunikace v u|ici Strmé

- na vědomí,

Žádost p. Kozy Z. o výměnu oken a dveří u vinárny Asanka - starosta navrhuje řešit
výměnu v rozpočtu na příští rok.

3) Žádost pp. Knotka J. a Cape||i o prod|ouženíinž. sítí k pozemkům p.č. 496/3 a927/Lu
hřiště - na vědomí.

4} Diskuse zastupite|ů a zástupců TJ Soko|a oh|edně nabídky soko|ovny' P. Lucký J. starší
- před|ožiI zna|ecký posudek na soko|ovnu na Kč 1'921.940,- ' Návrh Zo, aby od této
částky by|a odečtena částka, kterou v|ožiIa obec do oprav sokoIovny. Zástupci TJ
soko|a s tímto nesouh|así. Chtějí, aby se dohoda proved|a do konce roku. Chtějí' aby
soko|ovna přiš|a obci, ale župa jím nedovo|í, aby soko|ovnu darova|i. starosta se
zepta|, zda majíprodej va|nou hromadou schvá|ený. Pan Lucký odpovědě|, že zatím
nemají. obě strany se dom|uvi|y na možném řešení, že by obci ze zap|acené částky Kč
7,92L.94o'. TJ Soko| cca 1mi|. př ispě| na investice do oprav soko|ovny.

5) oznámeníp. Kněžourové o rekonstrukci podkroví u RD čp. 56 v Rynho|ci - na vědomí.
6) Městská po|icie Nové Strašecí- měsíční h|ášení udá|ostív obci za červenec 2011- na

vědom í'
7) starosta otevře| otázku nespokojenosti stavebníků s odsouhIasenou částkou za inŽ.

sítě. P' Švůger Z. oznámi|, že se obrátí na Ministerstvo Vnitra s dotazem o paušá|ní
částce za sítě, která se mu ne|íbí.
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8) Pan Švůger požáda|, aby v zápise by| uvedený průměrný počet strávníků - důchodců
za 1.Q.2011 je 43
za 2.Q.2011 je 33

Průměrný počet c izích strávníků je
v 1.Q.2011 5
ve 2.Q.2011 L

9) P. Švůger vznes| dotaz, proč nedoš|o k otevření bočních vrátek hř iště tak, jak by|o
projednáno na minu|é pracovníporadě Zo' P. Drábek ho informovaI o tom, že pod|e
provozního řádu TJ Baník Rynho|ec jsou tyto dvířka otevřena pouze po dobu zápasů.
Panu Drábkovi by|o doporučeno, aby navrhI změnu provozního řádu.

10) P. Švůger otevře| prob|ém úhrad za Zumbu. By|o vysvět|eno panem Drábkem M.
11) P. švůger namítá, že paníředitetka zvýši|a ško|né od 1.9.2011 a oznámi|a to rodičům

do 30.6.2011 a není to v její kompetenci .  odpovědě|a p. Mi|faitová, že zvýšení
ško|ného je v kompetenci ředite|ky MŠ a postupova|a d|e ško|ského zákona.

12) P. Mi|faitová - Vrát iIa se k zápisu č. 10 z pracovníporady k bodu 17, kde p. Švůger
požadovaI spInění podmínky dodánísportovní sady obIečeníza souhIas se stavbou
fotovo|taiky na střeše viš. sy|a do|ožena písemná nabídka firmy, která toto
obsahova|a, a|e stavba se neuskutečni|a a f i rma j iž neexistuje.

13) P'  Mi|faitová - Vrát i|a se k zápisu č. 10 z pracovní porady k bodu 18, kde p. Lucký
upozorniI na neoprávněné zasí|áníupomínek za stočné f irmou Prosystém. JeI ikož p.
Švůger namíta|, že obec nemě|a sm|ouvu s touto f i rmou a proto f i rma nemě|a posí|at
sm|ouvy ani občanům, by|a před|ožena sm|ouva o dí|o na |egis|at ivnívýpomoc př i
provozováníkana|izace a ČoV a sm|ouva o dí|o na technickou podporu př i
provozováníkanal izace a ČoV pro veřejnou potřebu a dohoda o ukončenísm|ouvy
k 30.9.2009 mezi obcí a firmou Prosvstém.

Zá pis Vyhotoven 13 '9 '2o7I

Dyntar Jaromír
starosta obce
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